

ICDTE 2022

2022 6th International Conference on
Digital Technology in Education

September 16–18, 2022 | Hangzhou, China

ICDTE 2022 aims to bring together researchers, scientists, engineers, and scholar students to exchange and share their experiences, new ideas, and research results about all aspects of Digital Technology in Education, and discuss the practical challenges encountered and the solutions adopted. The conference will be held every year to make it an ideal platform for people to share views and experiences in Digital Technology in Education and related areas.

Call for Papers

Topics of interest for submission include, but are not limited to:

Topic 1: Educational Software & Serious Games Educational Software Experiences Computer Software on Education Educational/Serious Games Gamification Videos for Learning Educational Multimedia and Hypermedia Animation and 3D Systems	Topic 2: Virtual Reality and Artificial Intelligence in Education Adaptive Educational Systems Intelligent Modelling Authoring Tools for Intelligent Tutoring Systems Learning with AI Systems Agent-Based Learning Environments Architectures for AI-based Educational Systems Machine Learning
Topic 3: Digital Learning E-Learning Projects and Experiences Blended Learning Mobile Learning Massive Open Online Courses (MOOCs) Distance Learning Online/Virtual Laboratories Virtual Universities	Topic 4: Educational Informatization and Digital Education Platforms Technology-Enhanced Learning Flipped Classroom The Impact of Web Technologies on Education Web Classroom Applications BYOD (Bring your own device) and 1:1 Learning Mobile and Tablet Technologies Virtual Reality and 3D Applications

More information about the topics, please visit: <http://www.icdte.org/cfp.html>

Organizing Committee

General Chair

Prof. Shutao Wang, Zhejiang University, China

Conference Chairs

Prof. Yanqing Duan, University of Bedfordshire, UK
Prof. Joy Kutaka-Kennedy, National University, USA

Executive Chair

Prof. Nuno Martins, Polytechnic Institute of Cavado and Ave, Portugal

Advisory Chair

Prof. Jiyou Jia, Peking University, China
Prof. Yuxia Du, Guangzhou University, China

Steering Committee Chairs

Prof. J. Michael Spector, University of North Texas, USA
Prof. Hironori Washizaki, Waseda University, Japan
Prof. Haiguang Fang, Capital Normal University, China
Prof. Yonghe Wu, East China Normal University, China

Program Committee Chairs

Prof. Juana Maria Sancho Gil, University of Barcelona, Spain
Prof. Hiroko Kanoh, Yamagata University, Japan
Assoc. Prof. Eric C.K. Cheng, The Education University of Hong Kong, China
Assoc. Prof. Jin Wu, University of Electronic Science and Technology of China, China

Regional Chairs

Prof. Haw Su Cheng, Multimedia University, Malaysia
Assoc. Prof. Yanjie Song, The Education University of Hong Kong, China

Web Chair

Assoc. Prof. Guoshuai Lan, Henan University, China

Publicity Chair

Assoc. Prof. Hang Hu, Southwest University, China

Proceedings Publication

Submissions will be peer-reviewed by 2–3 technical committee or reviewers. Accepted and registered papers of ICDTE 2022 will be published in the conference proceedings, which will be indexed by EI Compendex and Scopus and submitted to be reviewed by Thomson Reuters Conference Proceedings Citation Index (ISI Web of Science).

Contact Us

Conference Secretary: Ms. Kylin Jia
Email: icdte2022@163.com
Tel: +86 13668294879 (China)
Conference Website: www.icdte.org

Submission Guideline

To publish the full paper and give the oral presentation, please send us the full paper. Paper should be at least 8 full pages at least and within 10 pages, extra page (from Page 11) will be charged at 50 USD/per page.

To give presentation only, please just send us the abstract.

Submission Methods:

1. Online Submission: <http://confsys.iconf.org/submission/icdte2022>
2. Email: icdte@academic.net

Important Dates

Paper Submission Deadline	July 05, 2022
Notification Deadline	August 05, 2022
Registration Deadline	August 25, 2022

Co-host By



浙江大学
ZHEJIANG UNIVERSITY



University of
Bedfordshire



香港教育大學
The Education University
of Hong Kong

Media Partner



2022年9月16-18日 | 中国杭州

ICDTE汇集了来自世界各地的“教育中的数字技术”研究领域的学者与研究人员等，充分展示了与会者的国际多样性以及他们丰富的经验。在此会议主办方诚挚邀请各界相关学术领域的学者参加本次会议，共同分享，讨论彼此的研究成果。欢迎各界相关研究领域的学者踊跃投稿参会，投稿截止时间为2022年7月05日。

征稿主题

主题包括但不限于：

主题一：教育软件和严肃游戏 教育软件体验 教育计算机软件 教育/严肃游戏 游戏化 学习视频 教育多媒体和超媒体 动画和 3D 系统	主题二：教育中的虚拟现实和人工智能 适应性教育系统 智能建模 智能辅导系统的创作工具 使用 AI 系统学习 基于代理的学习环境 基于人工智能的教育系统架构 机器学习	学习分析和教育数据挖掘 教学代理 自然语言处理 2D/3D 和立体显示和投影技术 3D 创作 沉浸式/360° 视频 沉浸式分析和可视化
主题三：数字学习 电子学习项目和经验 混合式学习 移动学习 大规模开放在线课程 (MOOC) 远程教育 在线/虚拟实验室 虚拟大学	电子辅导和指导 智能辅导系统 (ITS) 虚拟学习环境 (VLE) 学习管理系统 (LMS) 个人学习环境 (PLE) 电子学习标准	主题四：教育信息化与数字教育平台 技术强化学习 翻转课堂 网络技术对教育的影响 网络课堂应用 BYOD (自带设备) 和 1:1 学习 移动和平板电脑技术 虚拟现实和 3D 应用程序
		ICT技能和数字素养 信息通信技术促进发展 智能系统和教育用户体验 开放教育资源 开放获取教育 知识管理 数字图书馆和资料库

更多主题请浏览网站：<http://www.icdte.org/cfp.html>

大会委员会

大会主席

王树涛教授，浙江大学，中国

大会联合主席

Yanqing Duan教授，贝德福特大学，英国
 Joy Kutaka-Kennedy教授，美国国立大学，美国

执行主席

Nuno Martins教授，卡瓦多和大道理工学院，葡萄牙

顾问主席

贾积有教授，北京大学，中国
 杜玉霞教授，广州大学，中国

指导委员会主席

J. Michael Spector教授，北德克萨斯大学，美国
 Hironori Washizaki教授，早稻田大学，日本
 方海光教授，首都师范大学，中国
 吴永和教授，华东师范大学，中国

程序委员会主席

Juana Maria Sancho Gil教授，巴塞罗那大学，西班牙
 Hiroko Kanoh教授，山形大学，日本
 郑志强副教授，香港教育大学，中国
 吴劲副教授，电子科技大学，中国

区域主席

Haw Su Cheng教授，多媒体大学，马来西亚
 宋燕捷副教授，香港教育大学，中国

网站主席

兰国帅副教授，河南大学，中国

宣传主席

胡航副教授，西南大学，中国

出版信息

由ICDTE2022录用并注册成功的文章将出版到会议论文集，由EI Compendex和Scopus检索，并提交给汤森路透会议论文集索引(ISI Web of Science)审核。自2017年第一届以来ICDTE一直保持着稳定的检索，往届历史来看，检索时间为会后4-5个月左右。检索历史查询：<http://www.icdte.org/icdte2021.html>

联系方式

联系人：林老师
 会议邮箱：icdte2022@163.com
 电话：+86 13668294879
 会议网站：www.icdte.org

投稿要求

如需将论文全文发表在会议论文集中并进行口头陈述，请将论文全文发送给我们。全文页数应在8-10页，从第11页开始收取超页费（每页320元）。如果只做演讲报告，请发送摘要给我们。

投稿方式：

- 系统投稿：<http://confsys.iconf.org/submission/icdte2022>
- 邮箱投稿：icdte@academic.net

重要日期

投稿截止日期	2022年7月05日
通知截止日期	2022年8月05日
注册截止日期	2022年8月25日
会议日期	2022年09月16日-18日